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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-15/3 
URBROJ:  2170/01-10-10-11-2 
Rijeka,  29. 03.  2011. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 8. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

8. sjednica VMO Belveder održana je 30.03.2011. (utorak) početkom u 17:00 sati u prostorijama 
MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednik VMO 
- Nazif Krupić, član VMO 
- Dragan Basta,član VMO  
- Tea Malik, član 
- Boris Stojanov, član 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
-  

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna problematika – parkiranje Moše Albaharija, Ljudevita Matešića i 
Omladinska 

2. Izvještaj o izvršenim radovima na terenu i planiranim aktivnostima za izvršenje plana 
2011. godine 

3. Razno – informacija o pozivu grañanima za dostavljanje prijedloga prioriteta za 2012 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Ad.1 
Predsjednica upoznala vijećnike sa problematikom parkiranja u Moše Albaharija, Ljudevita 
Matešića i Omladinska, te se nadovezala i na problematiku Ulice Irene Tomee, i dala prijedlog 
vijećnicima budući da isti problem je i u Ulici Ivana Rendića da u četvrtak, 31.03. 2011. godine 
prisustvuje sastanku VMO Kozala i da zajednički riješe navedeni problem koji se već duže vrijeme 
proteže kroz oba Mjesna odbora. 
 

Zaključak: 
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Vijeće jednoglasno podržava predsjednicu VMO  gospoñu Irenu Vukosavljević  
 
 
 
Ad2. 
Predsjednica upoznala vijećnike sa izvršenim i planiranim radovima na pdručju VMO za ovu 
godinu i to: postavljanje rasvjete u Stjepana Vidulića, Tizianova i Senjskih uskoka, te završeno 
asfaltiranje u Ukmarovim stubama kod broja 4, te u pripremui je asfaltiranje spoja ceste Ljudevita 
Matešića sa Omladinskom i sanacija stjenskog pokosa u Tizianova kod br.36 

Zaključak: 
Vijeće izrazilo zadovoljstvo da se usprkos teškoj financijskoj situaciji odnosno recesiji u 
zemlji ipak radovi izvode, što bi značilo da nije sve tako crno. 
 
Ad3. 
Predsjednica upoznala vijećnike da se i ove godine krenulo ranije sa pozivom grañanima za 
dostavljanje prijedloga prioriteta za 2012 godinu, te je predložila da sa tajnicom jedan idući dan 
prošeću zajednički po terenu i da sami ako uoče neke nedostatke daju u prijedloge prioriteta za 
2012. godinu. Natječaj je otvoren do 22.04.2011.  

Zaključak: 
Vijeće isto primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


